
Burgemeester en wethouder van de gemeente Oude IJsselstreek
Postbus 42
7080 AA Gendringen

in afschrift aan de gemeenteraad

Ulft 29 augustus 2014

Betreft: vragen m.b.t. tot Sportpark de IJsselweide

Geacht College,

Naar aanleiding van de informatiebijeenkomst van 8 juli 2014, bij Voetbal 
vereniging Gendringen, inzake Sportpark IJsselweide, ontvingen wij van u een 
uitgebreide memo d.d. 11 augustus 2014. Dank voor de georganiseerde 
bijeenkomst en de toegezonden memo.

De technische staat van de sporthal voldoet niet meer aan de eisen van deze tijd, 
derhalve zijn er in de begroting ook bedragen opgenomen ter vervanging van 
deze hal, hetgeen ook onze instemming heeft.  

Tijdens de informatiebijeenkomst hebt u ons een herinrichtingvoorstel laten zien 
en vertelde u dat als gevolg van dit voorstel en de situering van de nieuwe 
sporthal, Voetbal Vereniging Gendringen in knel komt met haar programma en 
derhalve overgegaan wordt tot aanbesteding en realisatie van kunstgras op het 
hoofdveld. Waar en wanneer is deze budgettaire en aanbestedingsbevoegdheid 
om dit op deze wijze zo te regelen geregeld?

Een situering van de sporthal op een andere, wellicht gunstiger locatie, had deze 
move overbodig gemaakt. Daar hebt u niet voor gekozen, waarom is bij ons nog 
de vraag, ook hier graag duidelijkheid?

In onze ogen staat de locatie van de sporthal en de geplande parkeerplaats en de 
waterberging een verdere integratie van velden en multifunctioneel gebruik in de 
weg. De nieuw geplande hal en parkeerplaatsen zijn een barrière/buffer i.p.v. de 
gewenste transparantie en parkachtige setting die wordt nagestreefd. De 
geplande situering komt ons inziens aan de Maasstraat beter tot zijn recht. Graag 
zien we in een ander nog vast te stellen inrichtingsplan dit opgenomen?

De financiering van het kunstgras Voetbal Vereniging Gendringen gaat ten laste 
van het krediet van de sporthal was uw redenatie op 8 juli 2014. Ons inziens een 



oneigenlijke dekking, maar we laten ons graag overtuigen. Klopt deze aanname 
van ons is er sprake van een oneigenlijke dekking? We stellen deze vraag omdat 
we nu in uw memo  lezen dat de regeling kunstgras van 22 april 2010 van 
toepassing is en de gemeente voor 100% aan de lat staat. Graag duidelijkheid, 
waar wanneer en hoe we het bedrag en de dekking voor het kunstgrasveld in de 
begroting kunnen vinden? 

Tijdens de infoavond vertelde u ook over de vorderingen met betrekking tot 
realisatie van de sporthal. U gaat eerst het meubilair aanschaffen en daarna over 
tot nieuwbouw van de hal, een onlogische volgorde, maar we laten ons graag 
overtuigen? Het bevreemd ons dat de gemeente in deze tijd de hal gaat 
realiseren, dit is toch niet de gemeente die u en wij willen zijn, we gaan toch uit 
van de kracht van de samenleving, laat de nieuwe overkoepelende sportstichting 
de hal realiseren, zij kunnen met de zelfde middelen wellicht een grotere 
prestatie neerzetten. 

Bent u het met ons eens dat niet de gemeente, maar de samenleving (lees de 
nieuwe sportstichting) de hal met lokale/regionale ondernemers moet/kan 
realiseren?

Hoe staat het overigens met deze nieuwe stichting? Wanneer zijn zij zover? 
Hoe staat het met de harmonisatie van alle velden en het onderbrengen van een 
en ander in  deze nieuwe stichting?

In de memo van 11 augustus 2014 geeft u een tijdspad aan, (begrotingsraad 
2014, begroting 2015, bestemmingsplan, begrotingsraad 2015 (begroting 2016) 
allemaal prima, daar kunnen we mee leven, zo hoort het ook, maar naar onze 
mening hebt u al besluiten genomen en stappen gezet die hierop vooruitlopen. 
Graag ook hierover uw reactie waarom u zo gehandeld hebt?

In de bijeenkomst van 8 juli 2014 hebben we u, in aanwezigheid van alle 
fracties, de suggestie gedaan om de gemeenteraad een soort van nota van 
uitgangspunten inzake sportpark de IJsselweide te laten vaststelen. Deze nota 
bevat zowel de ambities als uitgangspunten, maar ook de inrichtingsschets, de 
rol van de gemeente, de rol van de nieuwe stichting en de afzonderlijke 
verenigingen, en natuurlijk de financiële component. Het bevreemd ons dat u 
daar geen gehoor aan hebt gegeven, dit is immers een handreiking om veel 
onduidelijkheden weg te nemen en een goed sportklimaat en 
voorzieningenniveau te realiseren. Waarom komt u met een uitgebreide memo 
en niet met een nota van uitgangspunten en inrichtingsschets?

Tot slot herinneren we u aan een college memo van 30 oktober 2013, in deze 
memo schrijft u dat het definitieve ontwerp van sportpark de IJsselweide en het 



programma van eisen voor de sporthal in een voorstel aan de gemeenteraad 
wordt voorbereidt voor de definitieve vaststelling in voorjaar 2014. Het is 
inmiddels najaar 2014, waarom refereert u niet meer aan deze memo en komt u 
deze toezegging tot op heden niet tegemoet?

In afwachting van uw antwoorden,

Met vriendelijke groet,

T. Menke
Namens de PvdA fractie
Oude IJsselstreek


